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Plats och tid  Eda, Presidiemöte 2020-09-08 (videomöte) KL.09:30-10:30 
 
Beslutande Thomas Backelin, Storfors, Ordförande  

 Anna Wile´n, Karlstad, 1.vice ordförande  

 Alf Svanström, Säffle, 2. vice ordförande 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Övriga deltagande Daniel Nilsson, sekreterare 

  

   
Ej närvarande  
 

 

Utses att justera Alf Svanström 

 
Underskrifter Sekreterare  .................................................................. Paragrafer 54 - 62 
  Daniel Nilsson 

 
 Ordförande  .................................................................. 
  Thomas Backelin 

 
 Justerande …………………………………………………… 
  Alf Svanström 

   ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 

Organ Värmlands läns Kalkningsförbund  presidiet 

 
Sammanträdesdatum 2020-09-08 
Datum för anslags  Datum för  

uppsättande  anslags nedtagande  
 
Förvaringsplats 

för protokollet Kalkningsförbundets kansli/Anslaget hos medlemskommunerna 
 
Underskrift  ....................................................................................  
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§ 54 
 
Mötets öppnade 
 
Ordförande Thomas Backelin förklarade mötet öppnat 
 
 
 
 
 
 
 
§ 55 
 
Dagordningens godkännande 
 
 
 
 
Beslut: 
 
Presidiet beslutade att godkänna dagordningen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
§ 56 
 
Val av justerare 
 
Till att justera dagens protokoll valdes Alf Svanström 
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 § 57 
     

Budgetgenomgång 
 
FC förklarade de poster som varit osäkra från förra presidiemötet . Övrigtpost 
Sobona samt om arvoden betalats ut. Övrigt posten var en faktura som 
redovisats delad då en del var en medlemsavgift samt andra del var service och 
support.  
Årsarvoden till presidiet har inte utbetalats än, FC fick bekräftat vilken 
ersättning som gäller och kommer utföra utbetalning så snart som möjligt. 

 
 
Beslut:  
 
Presidiet godkände föredragningen.    
 
 
 
 
 

 § 58 
 
Spridningsläget 
 
FC informerade om spridningsläget för doserarna samt visade upp nytagna 
foton av flödet just nu. Tillsynsman Eino Rückert har inte under sina 30 år sett 
så lågt flöde som nu på vissa platser.  
 
 
Beslut: 
Presidiet godkände föredragningen och konstaterade att det är ovanligt torrt, 
men att FC får vara på alerten när flödena kommer igång. 
 
 
 
 
 

 § 59 
 
Bemanning 2021 
 
FC upplyste att han tagit kontakt med Smidcon och tillfrågat dem om de har 
intresse i att hyra ut en man på en halvtid till VLK från när Eino går i pension 
och framåt. Detta har de intresse i vilket kan vara positivt för framtiden. 
Smidcon har redan idag kunskap i hur doserarna fungerar samt vet var de 
ligger.  
 
Beslut: Presidiet godkände föredragningen och gav FC i uppdrag att se mer på 
detta inför framtiden, kostnader och vilka möjligheter som finns att genomföra 
detta. Samt vilka möjligheter det finns för att skriva ramavtal med Smidcon 
gällande reservdelar och underhåll. 
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 § 60 
 
Direktionsmöte 15 september 

                 
FC kom med förslag på att hålla mötet i Eda kommun på Eda folkets park. Det 
finns en lokal där som tar över 50 personer. Kaffe och smörgås kan serveras 
där, lunch kan sedan intas på Hotel Charlottenberg.  
Tider. mötesstart 10:15 ca kl 11:45 avresa mot hotellet för lunch. Ca kl 13 
avresa mot Mörtälven för utedelen.  
 
 
Beslut: 
Presidiet lyfter att kallelse ska gå ut idag samt att i kallelsen ska efterfrågas 
specialkost samt att klädsel bör vara efter väder. I kallelsen måste även en 
vägbeskrivning till mötesplatsen finnas. 
Presidiet ger FC i uppdrag att skicka ut kallelse samt ordna med bokning av 
lokal osv. 
Anna vill ha kontaktuppgifter till ersättare Karlstad för möjlighet till 
samåkning 
Alf vill ha det samma gällande representant Årjäng 
Thomas kommer höra med Svante person för samåkning 
 
 
 
 
 

 §61 
 
 Övriga ärenden 

 
Inga övriga ärenden 
 
. 
 

   §62 
 

 Mötets avlsutande 
 
  Ordförande Thomas Backelin avslutar och tackar för ett bra möte. 

 
 
 
 

 
 
 
 


